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PROTOKÓŁ NR 1/2024

Z POSIEDZENIA KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI
RADY GMINY ŚWIDNICA

w dniu 13 maja 2024 roku

o
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W dniu 13 maja 2024 roku w Urzędzie Gminy Świdnica odbyło się posiedzenie Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Świdnica.

Obecni:

członkowie komisji (wg. załączonej listy obecności) - 3 osoby
pracownicy Urzędu Gminy.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rafał Trafała otworzył posiedzenie.

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad

Przewodniczący komisji przedstawił proponowany porządek obrad. W związku z tym, że
uwag nie było poddał pod głosowanie porządek obrad posiedzenia komisji.

Wyniki głosowania:

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O

Przewodniczący komisji stwierdził, że porządek obrad został przyjęty.

Porządek obrad posiedzenia przedstawiał się następująco:

l. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego komisji Skarg,
Wniosków i Petycji.

4. Rozpatrzenie wniosku o wprowadzenie numeracji linii i zawieszenie rozkładów na
przystankach w Zielonej Górze.

5. Rozpatrzenie wniosku o rozszerzeme oferty komunikacji podmiejskiej między Zieloną
Górą a Radomia w gminie Świdnica.

6. Zamknięcie posiedzenia



Ad. 3 Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego komisji Skarg,
Wniosków i Petycji.

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby wiceprzewodniczącą komisji została radna Maria
Łysiak.

Radna Maria Łysiak wyraziła zgodę. Wobec braku kolejnych zgłoszeń zarządzono głosowanie
za wyborem Radnej Mani Łysiak na wiceprzewodniczącą komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Wyniki głosowania:

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O

Przewodniczący komisji stwierdził, że Maria Łysiak została wybrana wiceprzewodniczącą
('*^ Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Wobec powyższego zarządził głosownie nad uchwałą

w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Wyniki głosowania:

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O

Przewodniczący komisji stwierdził, że uchwała została przyjęta.

Ad. 4 Rozpatrzenie wniosku o wprowadzenie numeracji linii i zawieszenie rozkładów na
przystankach w Zielonej Górze.

Przewodniczący komisji poinformował, że w dniu 22 kwietnia 2024 roku do Urzędu Gminy
Świdnica drogą mailową (na adres: urzadsw@swidnica.zgora.pl) wpłynęło pismo zatytułowane
„Ponaglenie do Radnych Gminy". Następnie przedstawił treść pisma.

Stosownie do §101 ust. 3 Komisja w pierwszej kolejności ustaliła kwalifikację pisma
i stwierdziła, że pismo należy zakwalifikować jako wniosek. Złożone pismo spełnia wymagania
formalno-prawne stawiane wnioskom. W przedmiotowym wniosku składający pismo
wnioskuje o wprowadzenie numeracji linii i zawieszenie rozkładów na przystankach w Zielonej
Górze.

W związku z uchwała nr XX/116/2016 Rady Gminy Świdnica z dnia 12 lutego 20 lor. oraz
na podstawie art. 72a ust. 2 pkt l Ustawy z dnia 5 czerwca 1997 roku o samorządzie
powiatowym oraz w związku z art. 65 ust. 3 tej ustawy komisja ustaliła, że prawa i obowiązki
gmin uczestniczących w związku powiatowo-gminnym, związane z wykonywaniem zadań
przekazanych związkowi, przechodzą na związek. Wobec powyższego komisja stwierdziła
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brak właściwości Rady Gminy Świdnica do rozpatrzenia wniosku i rekomenduje Radzie
Gminy Świdnica przekazanie wniosku według właściwości do Zarządu Zielonogórskiego
Związku Powiatowo-Gminnego.

Przeprowadzono głosowanie uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie
przekazania wniosku według właściwości.

Wyniki głosowania:

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O

Przewodniczący komisji stwierdził, że uchwała została przyjęta.

Ad. 5. Rozpatrzenie wniosku o rozszerzenie oferty komunikacji podmiejskiej między
Zieloną Górą a Radomia w gminie Świdnica.

Przewodniczący komisji poinformował, że w dniu 29 kwietnia 2024 roku do Urzędu Gminy
Świdnica drogą mailową (na adres: urzadsw@swidnica.zgora.pl) wpłynęło pismo zatytułowane
„Wniosek do Radnych gminy Świdnica". Następnie przedstawił treść pisma.

Stosownie do §101 ust. 3 Komisja w pierwszej kolejności ustaliła kwalifikację pisma
i stwierdziła, że pismo należy zakwalifikować jako wniosek. Złożone pismo spełnia wymagania
formalno-prawne stawiane wnioskom. W przedmiotowym wniosku składający pismo
wnioskuje o rozszerzenie oferty komunikacji podmiejskiej między Zieloną Górą a Radomia.

W związku z uchwała nr XX/116/2016 Rady Gminy Świdnica z dnia 12 lutego 2016r.
oraz na podstawie art. 72a ust. 2 pkt l Ustawy z dnia 5 czerwca 1997 roku o samorządzie
powiatowym oraz w związku z art. 65 ust. 3 tej ustawy komisja ustaliła, że prawa i obowiązki
gmin uczestniczących w związku powiatowo-gminnym, związane z wykonywaniem zadań
przekazanych związkowi, przechodzą na związek. Wobec powyższego komisja shvierdzila
brak właściwości Rady Gminy Świdnica do rozpatrzenia wniosku i rekomenduje Radzie
Gminy Świdnica przekazanie wniosku według właściwości do Zarządu Zielonogórskiego
Związku Powiatowo-Gminnego.

Przeprowadzono głosowanie uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie
przekazania wniosku według właściwości.

Wyniki głosowania:

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O
Przewodniczący komisji stwierdził, że uchwała została przyjęta.
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Ad 6. Zamknięcie posiedzenia

Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji.

Na tym protokół zakończono.

ł) Przewodniczący Komisji Rafał Trafała:
2) Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Łysiak:
3) Członek Komisji Zofia Smiejan:
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